
ZAPISNIK 
sa 14. sjednice Vijeća mjesnog odbora Kantrida od 26. rujna 2024. godine,  

održane u prostorijama MO Kantrida, Lovranska 10 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Višnja Jelenčić, predsjednica 
- Ljubo Martinović, zamjenik predsjednice 
- Igor Suhin, član i  

- Dragica Šibenik, tajnica MO Kantrida 

Sjednici nisu nazočili:  
- Dr. Sandra Graf Župčić, članica 
- Krunoslav Pribanić, član 
-  
Vijeće JEDNOGLASNO (3 glasova ZA) je usvojilo Zapisnik sa 13. sjednice VMO Kantrida od 15. srpnja 
2024.godine. 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 
 

      
DNEVNI RED 

1. Sigurnost djece u prometu u Labinskoj ulici, zahtjevi građana 
2. Ostala prometna problematika(Creska i Izviđačka ulica) 
3. Problematika klizišta u Mate Balota 49 
4. Informacija o održanom sastanku sa predstavnicima KD Čistoća u svezi novog načina 

odvoza smeća 
5. Davanje suglasnosti za imenovanje parka 
6.  Zahtjev za određivanjem kasnijeg završetka radnog vremena ugostiteljskog objekta                                      

caffe bar Kantrida  
7.  Dogovor o aktivnostima pododbora za zdravstvo  
8. Razno (nastavak likovnih radionica, mjerenje šećera u krvi i krvnoga tlaka....) 

 

 

 

 

Točka  1 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić je upoznala nazočne  o zahtjevima građana (peticije roditelja) glede 

sigurnosti djece u prometu u Labinskoj ulici. Rijeka plus je dosta toga odradio, znakovi se vide, 80% vozača se 

pridržava horizontalne signalizacije.  

 

Zaključak  

Obaviti izvid na predmetnoj lokaciji sa ravnateljicom i tajnicom škole i nakon toga donijeti  zajednički 
zaključak. Obvezno pozvati obitelj Grgurin, Medić i druge zainteresirane  o istom izvijestiti Rijeka plus. 
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Točka  2 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o problematici  prometovanja automobila u Creskoj 

kao i o zahtjevima građana za promjenom smjera kretanja i prijedlozima za ta ulici  bude jednosmjerna. 

 

Zaključak  2  
Sazvati Zbor građana sa stanarima Creske i okolnih priključnih ulica (Pionirska, Izviđačka) na kojem bi 

se raspravilo o promjeni smjera kretanja prometovanje  vozila. 

 

Točka  2/1 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne da će razgovarati sa stanarima  vlasnicima garaža da 

vidi tko  ih koristi, a tko parkiralište. 

Zaključak: 

Vijeće je primilo na znanje ovu informaciju. 

Točka 3 
Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o višegodišnjem problemu  koje muče stanare oko 
klizišta terena u ulici Mate Balote kod k.br. 49. Predsjednica napominje  bilo ušlo u prioritete (pripremna 
dokumentacija  dođe cca 4.000,00 eura). Napisati dopis UO za kom. sustav, gradonačelniku i zatražiti njihov 
izvid na terenu i da se to klizište sanira Grad. 

 
Zaključak   

Sa  problematikom klizišta terena u ulici Mate Balote 49 upoznati ne samo nadležni UO Grada Rijeke 
već i gospodina gradonačelnika u zatražiti da se  poduzmu potrebne mjere kako bi se uklonilo, 
zaustavilo daljnje odronjavanje kamenja.  

 

 

Točka  4 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o održanom sastanku s  predstavnicima K.D. Čistoća 
i Grada Rijeke  na kojem  se raspravljalo o primjeni novog sustava javne usluge komunalnog otpada na 
području Kantride koji započinje sa primjenom u studenom 2024. Obzirom na probleme koji su se pojavili  oko 
preuzimanju spremnika i udaljenosti samih spremnika. 
 

Zaključak: 
Vijeće je nakon rasprave izrazilo zadovoljstvo s činjenicom da su predstavnici KD Čistoća pokazali 
spremnost da zajedničkim snagama  pokuša se pronaći lokacije za postavu spremnika kao i rješavanje 
iskomunicirati može usmeno iznijeti sve prigovore i prijedloge građana nadležnima iz KD Čistoća.  

 
Točka  5 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o pristiglom e-mailu Odbora za mjesnu samoupravu, 
Gradskog vijeća  kojim se predlaže i traži  mišljenje Vijeća da se parku na području MO Kantrida, katastarska 
općina Zamet, odredi ime PARK LOVORA . U navedenom parku uvelike prevladava lovor ( koji je autohtona 
mediteranska biljka) koja u šumskom predjelu između ex Dječje bolnice Kantrida i Doma za starije osobe 
Kantrida. Površina je uređena kao park u sklopu projekta Riječki program lokalnog partnerstva  te je već 
prepoznata kao Park lovora na društvenim mrežama i u medijima. Planinarsko društvo  Kamenjak i dalje 
redovno provodi aktivnosti s udrugama umirovljenika i mladih.  
 

Zaključak: 

Vijeće JEDNOGLASNO (3 glasova ZA)  podržava prijedlog Odbora za mjesnu samoupravu da se parku 

smještenom između ex Dječje bolnice Kantrida i Doma za starije osobe Kantrida  odredi ime PARK 

LOVORA. 

 

 

 

Točka  6 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o pristiglom e-mailu Upravnog odjela Upravni odjel za 

gospodarstvo, razvoj, ekologiju i europske projekte u kojim traže suglasnost da se  caffe baru Kantrida, Vere 

Bratonje 28 dozvoli kasniji završetak radnog vremena do 02,00 sata i to za dan 28. rujna 2024. poradi 

održavanja „Proslave osme godišnjice caffe bara“.  



 

 

 

Zaključak: 

Vijeće JEDNOGLASNO (3 glasova ZA)  je  da se caffe baru Kantrida, Vere Bratonje  28  dozvoli kasniji 

završetak radnog vremena do 02,00 sata i to za dan 28. rujna 2024. poradi održavanja „Proslave osme 

godišnjice caffe bara“.  Molimo da se osigura da razina buke u predmetnom razdoblju bude u skladu s 

propisima. 

 
Točka  7 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o ne/aktivnostima pododbora za  zdravstvo. Od 

osnivanja pododbor nije održan niti jedan sastanak. Od svih članovi jedino je aktivna članica, gospođa Branka 

Korva koja  u dogovoru sa patronažnom službom Kantrida  provodi  akciju besplatnog mjerenje  razine šećera 

u krvi i krvnoga tlaka.  

Zaključak: 

Zatražiti očitovanje  predsjednice pododbora  da li planira i kada održati predavanje za građanstvo ili 
ne . 
 
 

Točka  8 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o likovnim radionicama kao i o kupljenom materijalu 

za nastavak likovnih radionica.  

Zaključak: 

Od predsjednice pododbora za kulturu, gospođe Dijane Rosandić Živković zatražiti sazivanje sastanka  
pododbora  na kojem bi se pripremio plan održavanja novih radionica do konca  godine i kako bi  radove 
enkaustike uokvirili.  
 

Točka  8/a 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne da svi podnesci građana u svezi komunalnog nereda, 

košnje, oštećenja su proslijeđena nadležnim službama na daljnje rješavanje. 

Zaključak: 

Vijeće je primilo na znanje ovu informaciju. 

 

 
Sjednica je završena u 19 sati. 
Ovaj zapisnik sastoji sa od 3 (tri) stranice. 
 

 
     Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                Predsjednica Vijeća MO Kantrida                                

      
                   Dragica Šibenik                                              Višnja Jelenčić  
 
 
 
 


